
 

 

 
 

Närvarande: 17 st. 
 
Ordföranden  Kjell Johnsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 
 
1. Beslöts att mötet skulle anses stadgeenligt utlyst 

 
2. Dagordningen godkändes 

Styrelsens förslag till dagordning godkändes. 
 

3. Val av ordförande och sekreterare 

Kjell Johnsson valdes till ordförande och Gerda Woxén till sekreterare.   
 

4.  Val av en rösträknare, som tillika är justeringsman att jämte mötesordförande 
justera mötets protokoll 
John Johnsson valdes till rösträknare tillika justeringsman. 

  
6 Genomgång av årsmötesprotokollet. 

Årsmötesprotokollet lades till handlingarna. 

 
7 Styrelsens information: 

- Funktion och säkerhet kring vår nya fina mastkran. 
  Den har fungerat fint men några incidenter, som är åtgärdade inträffade. Dosan hade  
  legat ute i regn och vattenfyllts vilket medförde en kortslutning. 
- Ekonomisk info om Klubben resp. Varvet och budget för 2023. 
   Torgny informerade om att Klubben vars inkomster huvudsakligen är medlems-  
    avgifter går med ett plus på 39 tkr och Varvet just nu med 32 tkr. Estimat vid årets slut  
    för BBS ser emellertid pga. höga elkostnader bli minus cirka 71 tkr.  
    Budgeten för 2023 blir cirka 100 tkr lägre än 2022 eftersom några stora underhålls-  
    arbeten i hamnen inte planeras. 
- Vaktgång och vaktbokning. 
   Vaktgången har fungerat bra. Endast 2 medlemmar har missat i år. Även under 2023   
    kommer vi att fortsätta med manuell bokning med vaktliggaren i klubbhuset. 
    Bara omkring 20 st har inte varit med vid 2 st. klubbarbeten. 
- Klubbverksamhet under 2022 samt kommande dito. 
.   * BBS hade en trevlig träff i Ekskär den 10 september men med bara 6 medlemmar.  
      Troligen dålig anslutning eftersom det ju var valhelg. Vi hoppas på flera vid  
       samlingen 2023   
   *  Stort deltagande har det istället varit under PUB kvällarna, nästa blir det den 30  
      november. 
   * Hamnglögg den 11 december klockan 15 hålls vid klubbhuset dit alla är välkomna. 
- Sjösättningsrampen. 
   Har fungerat MYCKET bra. 
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 - Framtiden? (fler ungdomar och familjemedlemmar) 
    Skall BBS ha en ungdomsansvarig och ordna motorbåt eller vattenskoterkurs?  
    Förslag till hur vi skall stimulera ungdomsverksamhet efterlyses. 
- Deltagande vid torr- och sjösättningar. 
   Det gick som vanligt bra vid torrsättningen även om det tog lite tid på det östra  
   upplaget pga. att flera medlemmar hade nya bockar att justera. Det var även få 
   medlemmar, som hjälpte till då de sista stora segelbåtarna skulle upp. 
- Märkning av bockar, vaggor, stöttor m.m. framför allt telefonnummer. 
   Många bockar och vaggor saknar fortfarande märkning med namn och  
   telefonnummer. 
   Det är viktigt med märkningen så att medlemmar som går förbi kan ringa ägaren   
   och meddela om presenningen blåst av eller om något annat behöver åtgärdas med  
   båten.  

8   Fastställande av sjösättningsdag och arbetsdagar 2022. 

 * Beslöt att sjösätta lördag den 29 april 2023 dvs dagen före valborgsmässoafton.  

 * Klubbarbete med iläggning av Y-bommar m.m. på lördag den 15 april och städning 

   och inplock i bockgården tisdagen den 9 maj.  

 * Övriga tider för våren 2023 meddelas senare. 
 

9   Inkomna motioner och övriga frågor.  
* Inga motioner har kommit in. 
* Vattnet stängs av nästa vecka.  
  Ett meddelande kommer att skickas ut till medlemmarna med BAS. 
* Båtar i sjön fr.o.m. 1 december debiteras för vinterhamnplats. 
* El stängs av i hamnområdet pga. elkostnaden. 
  Materialansvarig Jan Jarelius kommer att kontrollera elkablar som är anslutna till  
  båtar och dra ut de som är anslutna. Kabeln skall vara märkt vid kontakten med namn  
  och telefonnummer. Måste man ladda är det bra om man märker kontakten med  
  datum och klockslag när man ansluter kontakten (dra sedan ut kontakten när  
  laddningen är klar).  
* LED belysning 
   För att spara ström byter nu BBS till LED lampor i klubbhuset och i hamnområdet. 
* Problem att finna ägaren till båt som förtöjts i hamnen. 
   Ännu har ägaren inte hittats till den båt som nu ligger med sönderblåst presenning i 
   hamnen. Var vänlig meddela styrelsen om någon vet vem som äger båten.   
 
   

           *****************************************************************************  

Efter mötet serverades varm korv med bröd av John Johnsson. 

Därefter lyssnade vi till ett mycket intressant föredrag av Jesper Sannel från 

Hydrographica, som redogjorde för hur de tar fram sina sjökort i skala 1:10 000  och 

jämförde det med sjöfartsverkets nya sjökort i vilka många grund, som finns har tagits 

bort och bränningar som inte finns lagts till! 

 
Vid protokollet                             Justeras                                     Justeras              

 
 

Gerda Woxén                               Kjell Johnsson                          John Johnsson                     


